

# 1.8L Multi-Function Cooker 1.8公升多功能智能煮食鍋

MODEL NO./型號: GMC18BG

Before using your product for first time, please read this instruction manual. 在使用本產品前,請仔細閱讀本說明書並保存好。

## SAFETY INSTRUCTIONS

- 1. Please read the operating instructions carefully before operation to avoid damage or danger caused by improper use.
- 2. Children under 8 years old, people with disabilities, those whose mental and sensory abilities are affected, and those who lack operational knowledge and experience are not suitable for independent operation of this product. If operation is required, relevant personnel must provide guidance and be responsible for their behavior safety.
- 3. If there is a problem with this product, please contact the agent or qualified person for handling. Do not repair it yourself to avoid danger.
- 4. Please follow the specification sheet provided on this product to connect the power supply.
- 5. This product is only suitable for indoor operation at home and is not suitable for commercial use. Do not use it in rooms with high humidity.
- 6. Before use, please ensure that the socket is effectively grounded and confirm that the input voltage is **220-240V~ 50/60Hz**.
- 7. If the power cord is damaged, please contact the maintenance department to arrange for replacement.
- 8. Do not apply excessive force when operating the buttons to prevent damage to the buttons.
- 9. In case of any problems during use, please unplug the power plug and socket first; Do not wet your hands when unplugging/inserting the plug to avoid electric shock.
- 10. Do not use sharp objects or edges to pull, press or let the thread hang down, and keep away from heat and moisture sources.
- 11. Do not insert metal or other foreign objects into the heat dissipation holes or gaps, otherwise it may cause circuit damage.
- 12. Do not place this product on surfaces or near heat sources, such as ovens, drying ovens, etc.
- 13. It is prohibited to use this product on uneven or inclined surfaces to avoid accidents such as injury or fire caused by product tipping.
- 14. Do not use on or near heat-resistant surfaces such as carpets or plastic stools, and do not place objects that may be damaged by steam on top of this product.
- 15. During the use of the product, it is normal for the pot body to heat up. When pouring water, please pick up the handle to lift the pot body

and do not touch the high-temperature surface of the pot body with your hands to avoid burns.

- 16. If the product experiences dry burning, please add water to the pot or unplug the power after cooling, and do not touch the heating element to prevent burns.
- 17. When the product is not used for a long time, please clean and wipe it clean, pack it in a packaging box, and protect it from ventilation and dry places to avoid moisture and affect use.
- 18. When using the product, steam will be generated and sprayed out from the steam outlet, which can easily cause burns. Please be careful.
- 19. During cleaning, do not allow liquid to flow into the interior of the product, and do not immerse power cords, plugs, or the entire machine in liquid to avoid danger.
- 20. Do not hang the power cord near the table or come into contact with high-temperature objects.
- 21. Please do not wash the base in water. The bottom of the pot can only be wiped with a damp towel. Do not clean with water to avoid leakage and malfunction.
- 22. The cookware included with this product features a built-in temperature control device and must be used with the original base and its designated connector.

## **PRODUCT REVIEW**



Note: Product images are for reference only. The actual product shall prevail.

#### PANEL INSTRUCTION



#### HOW TO USE

- 1. Add food and water to the pot, cover the lid, plug in the power cord and turn on the power The digital display flashes and shows "----", and the machine enters standby mode; Press the " ()" key to select the desired function.
- 2. After selecting the function, press the "+ " key within 3 seconds to adjust the working time ( if no adjustment is needed, wait for 3 seconds to automatically enter the working state ). The digital display shows the working time of the function ( in count down form ). After completing the work turn off the power and unplug the power cord.

#### **PRODUCT FUNCTIONS**

#### [Switch]

1. Press the "Switch" button for the first time to enter standby mode, and the screen will dis play a flashing "----". Press the "Switch" button again to turn off the device.



- 1. Press the " (a) " key to select the required functions, which are : Hot Pot, Noodles, Egg, Steam, Frying, Porridge & Soup, Boiling, Keep Warm.
- 2. When selecting a function, the corresponding function indicator light flashes and lights up, and the screen displays the function time.

[+ -]

- 1. Press the "+ " keys to adjust the working time and firepower of the function.
- Adjust the working time of the function: Select the function, and before the program runs, you can adjust the working time by pressing the " + - " keys. Each press will increase or decrease the working time by 15 minutes (adjust according to the required time for each function).
- The function of working for less than 30 minutes increases or decreases the time by 1 minute with each press of the " + " and " - " keys.

## [Preset]

 Press the "Preset " button to enter the preset state, the preset indicator light will light up, and the screen will display the preset time (default preset time is 2 hours). Press the "+ - " button to adjust the preset time. Before 10 hours, press once to increase or decrease by 30 minutes; After 10 hours, press once to increase or decrease by 1 hour, and the time range can be adjusted from 30 minutes to 24 hours.

## [Fire power]

- 1. When the function is selected and the program runs, press the "Fire power " button, and each press can increase 100W (adjustment range 100W-800W).
- 2. The functions that can be adjusted with fire power include hot pot, noodles, steaming, frying and boiling water.

## TIME SETTING FOR EACH MENU (IN HOURS)

Function	Time	Time frame	Function	Time	Time frame
Hot pot	3:00	0:30 - 6:00	Frying	1:00	0:20 - 4:00
Noodles	0:15	0:05 - 0:30	Soups & Porridge	1:30	0:30 - 6:00
Steamed Egg	0:20	0:05 - 0:30	Boiling Water	0:10	0:05 - 1:00
Steaming	0:30	0:15 - 4:30	Keep Warm	bb:bb	N/A

Tips:

- 1. The above is for reference only. Please adjust the time according to the portion size and actual needs.
- 2. Do not exceed the maximum water level line when adding water.

## **CLEANING AND MAINTENANCE**

- 1. When using this product for the first time, please make sure to clean the multi-purpose pot thoroughly. Cleaning method: First, add an appropriate amount of water to the pot body for about 20 minutes to achieve disinfection effect, and then clean it with detergent and water once before normal use.
- 2. After use, please unplug the power plug from the power outlet in a timely manner.
- 3. The inner liner and steamer utensils can be cleaned with detergent and sponge. Do not use hard steel wire for cleaning to avoid damaging the surface.
- 4. When the body is dirty, it can be wiped with a wet towel. Please do not wash the body in water to avoid leakage and malfunction.
- 5. Due to the different water quality in different regions, hard water will produce scale under long-term heating conditions. Although it is harmless to health, it will affect the normal heating and appearance of the product, Therefore, it needs to be cleaned regularly. The basic reference content is to use ordinary edible white vinegar and water in a ratio of 1:2, boil the water, let it sit for about 10 minutes, pour it out, and clean it with clean water to basically remove scale.
- 6. When the product is not used for a long time, please clean and wipe it clean, pack it in a packaging box, and place it in a ventilated and dry place to avoid moisture and afect use. Regularly removing scale can extend the service life of products.
- $\star$  Regularly removing scale can extend the service life of products.

#### FREQUENTLY ASKED QUESTION

- 1. There has no display and the product cannot be used normally, Please double check:
  - Whether there is a power shortage.
  - Whether the power plug is plug-in.
  - Whether the power socket is turned off.

- The power cord is install at the product, whether well connected to the main body.

- 2. The food is not well cooked:
  - Whether the stewing time is too short.

### **PRODUCT SPECIFICATIONS**

Product Name	1.8L Multi-Function Cooker
Model No	GMC18BG
Mains Voltage & Frequency	220-240V~ 50/60Hz
Power	800W
Capacity	1.8 liters Max.
Product Dimension	255 (H) x 253.5 (W) x 263 (D) mm
Product Weight	1.47kg

Base Size	48.5 (H) x 218 (W) x 263 (D) mm
Steamer Size	58.5 (H) x 233.7 (W) x 188.8 (D) mm
Hot Pot Size (Without Lid)	140 (H) x 253.5 (W) x 197.5 (D) mm
Hot Pot Size (With Lid)	184 (H) x 253.5 (W) x 197.5 (D) mm

\* The final product specification may be varied according to a different lot of material and actual input voltage power of the usage area.

### 安全指引

- 1. 請於操作前詳閱操作指引, 避免使用不當而造成損壞或危險。
- 8歲以下兒童、傷健人仕、精神及感官受到影響及缺乏操作常識和經驗者, 不適宜獨立操作此產品。如需操作需要有相關人仕在旁指引及對其行為安 全負責。
- 如本產品出現問題,請聯絡代理商或合資格人仕處理,不要自行進行維修 以免發生危險。
- 4. 請遵循從本産品上的規格表資料連接電源。
- 5. 此本産品只適用於家居室内操作,並不適用於商業用途及不要在濕度高的 室間内使用。
- 6. 使用前請確保插座的接地有效,同時請確認輸入電壓為220-240V~ 50/60Hz。
- 7. 如電源線損壞時, 請聯絡維修部安排更換。
- 8. 操作按鍵時不可用力過猛, 以防按鍵損壞。
- 在使用通程中,若發生問題時,請先将電源插頭插座上拔下;請勿濕手拔/ 插插頭,以免觸電。
- 請勿以尖端物或鋒利邊沿來拽線、壓線或讓它縣垂下來,同時要遠離熱源 和濕源。
- 11. 不要將金屬等異物插入散熱孔或間隙中, 否則可能導致電路損壞。
- 12. 切勿將本産品放置在帶有熱源的表面上或熱源旁,如烤箱、烘爐等。
- 13. 禁止放置在不平或傾斜的枱面上使用本産品,避免産品容易傾倒引起傷害 或火災等事故。
- 14. 不要在地毯、塑膠櫈這些不耐熱的表面或者附近使用、會因蒸氣受損的物 體不要放置在本產品上方。
- 15. 産品使用過程中,其鍋身變熱是一種正常現象,當倒水時,請拿起把手來 提起鍋身,切勿用手接觸鍋身的高温表面,以免燙傷。
- 16. 若産品出現乾燒情況,冷卻後請往鍋内加水或拔掉電源,切勿觸摸發熱體 以防燙傷。
- 17. 產品長時間不使用時,請清潔乾淨,裝入包裝箱中,放置在通風和乾燥的 地方,以免受潮,影響使用。
- 18. 産品使用時,會産生蒸氣從蒸氣口噴出,這容易引起燙傷,請務必小心。
- 19. 清洗時請勿讓液體流入産品内部,也不可將電源線、插頭、整機等浸入液 體裹,以免發生危險。
- 20. 請勿將電源線懸掛於桌邊或接觸到高溫物件。
- 21. 請不要將底座放入水中清洗。鍋底只能用濕毛巾擦。不要用水清洗,以免 漏電和故障。
- 22. 本產品的鍋具帶有溫控裝置, 並必須與原廠底座的連接器使用。

## 產品内容





注意:產品圖片只供參考,請以實物為准。



#### 控制面板

#### 使用方法

- 將食物和水加入鍋內,蓋好蓋子,插入電源線接通電源,螢幕閃爍顯示"----",機器進入待機狀態;按" (■)"鍵,選擇需要的功能。
- 2. 選擇好功能後,3 秒內按"+-"鍵可以調節工作時間(若不需要調節,等 待3秒自動進入工作狀態),螢幕顯示功能工作時間(倒計時形式),工 作完成後,需關掉電源,拔下電源線。

### 產品功能

【電源】

1. 首次按"電源"鍵為待機, 螢幕顯示閃爍的"--", 再按"電源"鍵為關機。

- 按" (■)" 鍵選擇需要的功能,依次為:火鍋、煮麵、蒸蛋、蒸煮、煎炒、 湯粥、煲水、保溫。
- 2. 選擇功能時, 對應的功能指示燈閃爍點亮, 螢幕顯示功能時間。

#### [+ -]

- 1. 按"+ -"鍵,可以調節功能工作時間和火力大小。
- 調整功能工作時間:選擇功能,在程式運行前,可以通過"+ -"鍵,調 節工作時間,每按一次增加或減少15分鐘(根據每個功能所要求的時間進 行調節)。
- 不滿30分鐘工作時間的功能,每按一次 "+" "-" 鍵,時間增加或減少1分鐘。
  【預約】
- 按"預約"鍵進入預約設定狀態,預約指示燈點亮,螢幕顯示預約時間 (預約默認時間2小時),按"+ -"鍵可調節預約時間,10小時之前,每 按一次增加或減少30分鐘;10小時之後,每按一次增加或減少1小時,可調 節時間範圍30分鐘-24小時。

【火力】

- 1. 當選定功能,程式運行後,按"火力"鍵,每按一次可增加100W; (調節 範圍 100W-800W)。
- 2. 可使用火力調節的功能:火鍋、煮麵、蒸煮、煎炒、煲水。

#### 各功能使用時間 (以小時為單位)

功能	預設時間	時間範圍	功能	預設時間	時間範圍
火鍋	3:00	0:30-6:00	煎炒	1:00	0:20-4:00
煮麵	0:15	0:05-0:30	湯粥	1:30	0:30-6:00
蒸蛋	0:20	0:05-0:30	煲水	0:10	0:05-1:00
蒸煮	0:30	0:15-4:30	保溫	bb:bb	無時間調節

溫馨提示:

1. 以上為參考資料, 使用時根據食材份量及實際需求調節時間。

2. 加水請勿超出最大水位刻度綫。

#### 保養和維護

- 首次使用本產品時,請務必將鍋具清洗乾淨。清洗辦法:先在鍋身內加入適量的水蒸煮約20分鐘,達到消毒效果,再用清潔劑+清水清洗一次後即可正常使用。
- 2. 使用完畢後,請及時從電源插座上拔下電源插頭。
- 內膽和蒸籠用具可用洗潔精和海綿清洗,請勿使用硬質鋼絲清洗,以免損 壞表面。

- 4. 機體有髒污時,可用濕毛巾擦拭,請切勿將機體放入水中清洗,以免漏電 及發生故障。
- 5. 因各地區水質不同,硬水在長期受熱條件下,會產生水垢。雖對健康無害 但會影響產品的正常發熱和美觀,故需定期對其進行清洗,其基本參考內 容為:使用普通食用白醋與水按照1:2的比例,將水煲開後,放置10分鐘左 右,將其倒掉,並使用清水進行清潔即可,基本可以清除水垢。
- 6. 產品長時間不使用時,請清潔擦淨,裝入包裝箱中,放於通風和乾燥的地 方,以免受潮,影響使用。
- \* 定期除垢可以延長產品的使用壽命。

### 常見問題

- 1. 沒有顯示,產品無法正常使用,請先確認:
  - 是否電源不足
  - 電源插頭是否插好
  - 電源插座是否關閉
  - 電源綫是否正確連接到產品主體上
- 2. 實物沒有煮熟:
  - 請檢查是否燉煮時間是否太短

產品名稱	1.8公升多功能智煮食鍋
型號	GMC18BG
電壓&頻率	220-240V~ 50/60Hz
功率	800W
容量	1.8公升(最大)
產品尺寸	255 (高) x 253.5 (闊) x 263 (深)mm
產品淨重	1.47公斤

底座尺寸	48.5 (高) x 218 (闊) x 263 (深)mm
蒸籠尺寸	58.5 (高) x 233.7 (闊) x 188.8 (深)mm
火鍋尺寸 (不連蓋)	140 (高) x 253.5 (闊) x 197.5 (深)mm
火鍋尺寸 (連蓋)	184 (高) x 253.5 (闊) x 197.5 (深)mm

\*相關產品的規格,可能會因配件批次或實際使用地區電壓差異而有所不同。

## 產品規格

#### 請記錄下列產品資料

型號 Model No.:

機身編號 Serial No.:

經銷商名稱 Dealer:

購買日期 Date of Purchase:

單據編號 Invoice No.:

本產品不斷改進中,如功能有所更改,恕不另行通知 如有疑問,請與客戶服務中心聯絡。不便之處,敬請原諒。 The product specifications may be changed without prior notice. Please contact customer service for details if necessary.

說明書內容以英文版本為準 If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the English version shall prevail.

保養登記 Warranty Registration



於網上登記新產品保養 Register your product online www.dchtoolbox.com 小電維修服務 - 自攜點 Repair Service - Collection Points







客戶服務中心 DCH ToolBox Customer Service Centre 香港九龍灣啓祥道20號大昌行集團大厦4樓 4/F, DCH Building, 20 Kai Cheung Road, Kowloon Bay, Hong Kong

客戶服務熱線 Customer Service Hotline: (852) 8210 8210 電郵地址 E-mail: 8210service@gilman-group.com

www.gemini-living.com  ${f Q}$